
Referat: 

Fraværende Sanela Cehobasic og elevrådet. Aksel ankom tidsmæssigt til punkt 7. 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde, 26. maj. kl. 17.00-19.00  

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2. Økonomi 2025  

Gennemgået 

3. Nyt fra elevråd 

Ikke deltagende i dette møde. 

4. Nyt fra personalet 

Ikke noget nyt. Der er rimelig tilfredshed med tingenes tilstand 

5. Nyt fra ledelsen 

Der er blevet ansat 4 nye lærere og pt søger vi 1-2 lærere og 1 pædagog. 

Vi har tilmeldt en af de nye lærer til et kommunalt skolevægringskursus. 

Fysiklokalet skal renoveres i 3. kvartal. 

Der kommer 44-45 elever i de nye 7. klasser. 

6. Nyt fra Formand og forældre  

Skoleledelsen fik ros af bestyrelsen. 

7. Rygepolitikken revideres 

Forslaget bliver godkendt. Der laves lige enkelte sproglige justeringer. 

Den revideres om senest 2 år. 

 

8. Forældresamarbejde  

Skolelederen fremlægger et udkast til et årshjul til at skabe systematik over 

indholdet til forældremøderne i de forskellige klasser. Skolebestyrelsen bakker 

op omkring dette, og ledelsen arbejder videre med det i samarbejde med 

personalet.  

9. Mødekalender 2025/2026 

Det blev besluttet, at mødefrekvensen bliver på 8 i løbet af et skoleår. 

Formanden og skolelederen laver et nyt udkast til mødedatoer. 

  

 



10. Valg til Skolebestyrelsen  

Der skal afholdes et ordinært skolebestyrelsesvalg i foråret 2026. 

Der vil blive afholdt et suppleringsvalg kort efter sommerferien, da der er en 

som er udtrådt og der er mindst en som udtræder til dette skoleårs afslutning. 

 

11. Punkter til næste møde, der afholdes til august 2025 

Retningslinjer for mobilpolitik, skolebestyrelsesmedlemmernes deltagelse på 

forældremøder, udkast til ordensregler. 

12. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

 

 


